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Verslag tekst: 

N.B.: Deze vergadering kent een vedrouwelijk vergaderdeel waarvan separaat verslag wordt gedaan, 

1. Opening en medelingen 

De voorzitter opent de vergadering. 

2. Verslagen en algemene organisatie 

a. Verslag en besluitenlijst vergadering DB d.d. 30 november 2011 Ter besluitvorming 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

b. Lijst ingekomen stukken Ter besluitvorming 

Zonder inhoudelijke beraadslaging wordt ingestemd met de voorgestelde wijze van afhandeling. 

c. Verslag voortgangsgesprek ministerie V&J d.d. 19 oktober 2011 Ter besluitvorming 

Er wordt ingestemd met de inhoud van het gespreksverslag. 

d. Conceptverslag Veiligheidsberaad d.d. 11 november 2011 Ter informatie 

Ter kennisgeving aangenomen. 

e. Voortgang gevolgen brief VWS inzake Wet Publieke Gezondheid Ter bespreking 
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Ter kennisgeving aangenomen. 

f. Vertegenwoordiging bestuurscommissies Veiligheidsberaad Ter besluitvorming 

De voorzitter licht de totstandkoming van het voorstel toe en wijst op de bestuurlijke spaghetti die ontstaat. De 

heer Joosten vindt het niet verstandig om geen afvaardiging te sturen. Aan de bestuursadviescommissie wordt 

reeds deelgenomen door de heer Zomerdijk. Voor deelname aan de bestuursadviescommissie blijkt mevrouw 

Tuijnman bereid. Besloten wordt deze deelnemers af te vaardigen voor de desbetreffende commissies en ten 

aanzien van de bestuursadviescommissie brandweer geen afvaardiging te sturen en het verloop van deze 

vergadering te monitoren aan de hand van de vergaderstukken. 

3. Financiën 

a. Advies Financiële Commissie Ter bespreking 

De heer Joosten stelt voor het advies van de Financiële Commissie te bespreken bij agendapunt 4d. Hiermee 

wordt ingestemd. 

b. Brief BTW-herziening Ter bespreking 

Mevrouw van Wingerden vraagt wanneer er meer duidelijkheid bestaat over de gevolgen ten aanzien van de 

huisvesting. Mevrouw Meijer geeft aan dat landelijk gestreefd wordt om uiterlijk 15 april duidelijkheid te 

verschaffen. Voor het overige wordt kennisgenomen van de stand van zaken. 

4. Brandweer 

a. Aanwijzing bedrijfsbrandweer Ter besluitvorming 

Mevrouw Efdé vraagt naar aanleiding van het voorstel of, behalve dat het bestuur van VGGM een 

rampbestrijdingsplan dient vast te stellen, of dan ook VGGM zorg draagt voor de totstandkoming van 

rampbestrijdingsplannen. De heer Joosten antwoordt bevestigend en wijst er op dat deze werkwijze ongewijzigd is 

gebleven. Er wordt ingestemd met het voorstel. 

Regionalisering brandweer: 

b. Stand van zaken regionalisering brandweer Ter informatie 

Ter kennisgeving aangenomen. 

c. Organisatieplan op hoofdlijnen Ter besluitvorming 

Zonder inhoudelijke beraadslaging wordt ingestemd met het voorstel. 

d. Bouwstenen financieel beleid Ter besluitvorming 

Zonder inhoudelijke beraadslaging wordt ingestemd met het voorstel. 

e. Standstill Ter besluitvorming 

De heer van der Knaap verzoekt een toelichting op het voorstel. De heer Joosten geeft in een reactie aan de 

afgelopen maanden hard gewerkt is om gegevens boven water te krijgen die in een later stadium belangrijk zijn 
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om de uiteindelijke nieuwe organisatie neer te zetten. Het zou heel jammer zijn indien gemeenten, zonder dat dit 

bekend is bij de projectleiding, allerlei wijzigingen in de organisatie zouden aanbrengen zodat de verzamelde 

gegevens niet meer betrouwbaar zijn. De voorzitter vult aan dat het dus wel mogelijk is om verbeteringen aan te 

brengen in de organisatie, zolang hierover maar helder wordt gecommuniceerd. De heer Joosten antwoordt 

bevestigd. Hij vult aan dat enige voorzichtigheid wel op zijn plaats is. Het is denkbaar dat bij de vaststelling van de 

kwaliteitslat wordt gekozen voor een bepaalde kwaliteit waardoor in gemeenten waar ogenschijnlijk een knelpunt 

leek te zijn, helemaal geen knelpunt meer is. Een investering nu zou dan achteraf onnodig blijken. Hij noemt als 

voorbeeld de wijze waarop om wordt gegaan met het opstellen van ontruimingsplannen. Daarnaast is het 

denkbaar dat uiteindelijk een aantal medewerkers boventallig wordt. Door nu structureel extra mensen aan te 

nemen wordt dit probleem later mogelijk groter. 

De voorzitter concludeert dat de notitie ten behoeve van het algemeen bestuur dient te worden aangepast zodat 

duidelijk is dat het dus wel mogelijk is aanpassingen te doen, zij het met de nodige voorzichtigheid en na melding 

bij de projectleider. De notitie wordt aangepast. 

f. Voortgang BGO Ter bespreking 

De heer Joosten geeft een terugkoppeling van de wens van de bonden over bestuurlijke vertegenwoordiging in 

het overleg met de bonden. De bonden hadden aangegeven hierover een brief te sturen maar deze is tot op 

heden nog niet ontvangen. De voorzitter stelt dat geen reden is tot wijziging van eerder ingenomen standpunt. De 

overige leden delen deze opvatting. 

5. Risicobeheersing en rampenbestrijding 

a. Crisiscommunicatie Ter bespreking 

De heer Joosten geeft een toelichting en wijst op eerdere bespreking tijdens de themadag op 23 november 2011 

en het dagelijks bestuur van 30 november 2011. Geanalyseerd is in hoeverre de reeds vastgestelde werkwijze 

voldoende basis geeft voor toepassing van social media. Hiervoor is gekeken naar ervaringen in Alphen aan de 

Rijn en Kijfhoek. De conclusie is dat de eerder geformuleerde werkwijze voldoet, met dien verstande dat de rol van 

de persberichtschrijver in de tweede ring van het beleidsteam aangepast kan worden zodat snelle berichtgeving 

via twitter mogelijk is over elementen op het gebied van de schadebeperking en betekenisgeving. 

De voorzitter vat samen dat in het onderliggend stuk de juiste werkwijze beschreven staat. 

Mevrouw Tuijnman heeft begrepen dat dit op de werkvloer anders gevoeld wordt. Zij onderstreept het belang een 

onderscheid te maken in informatievoorziening en de overige communicatie. De gevonden oplossing met de 

mogelijkheid vanuit de tweede ring in het beleidsteam te twitteren ondersteunt zij. Het geeft de mogelijkheid om 

als bestuurder bij dichtbij te kunnen sturen op deze berichtgeving. 

Mevrouw van Wingerden wijst op besprekingen tijdens de themadag en acht het voorliggend stuk een goede 

oplossing. 

De voorzitter beschrijft de wijze waarop de politie het medium Twitter gebruikt in het dagelijkse werk. Dit verschilt 

van situaties in crisistijd. Mevrouw van Wingerden noemt een voorbeeld waarbij door de gemeente Rheden 

intensief gebruik is gemaakt van communicatie via Twitter. Dit is goed bevallen. 
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De voorzitter concludeert dat ingestemd wordt met het voorstel. 

b. Evaluatierapport RBT oefening Viking Ter besluitvorming 

Mevrouw Efdé vraagt of de aanbevelingen ook worden gemonitord of terugkomen bij de volgende oefening. De 

heer Joosten bevestigt dit. De oplegnotitie zal hierop worden verduidelijkt. De heer Joosten wijst er op dat het 

project Viking is afgerond en dat wordt nagedacht over een vervolg met een meer pragmatische insteek. 

c. Natuurbrandbestrijding Ter bespreking 

Mevrouw Efdé vraagt naar aanleiding van de laatste alinea in de notitie naar de ontbrekende financiële dekking. 

De heer Joosten antwoordt dat deze kosten worden gedekt binnen de staande begroting. 

d. Ambtsbericht Commissaris van de Koningin 2011 Ter informatie 

Ter kennisgeving aangenomen. 

e. Overeenkomst Nordrhein-Westfalen Ter informatie 

De heer Joosten meldt dat twee overeenkomsten in voorbereiding zijn waarvan één afgesloten wordt tussen de 

aangrenzende veiligheidsregio's en het Kreis Kleve. De notitie voor het algemeen bestuur zal daarop worden 

geactualiseerd, waarbij gevraagd wordt om de inhoudelijke beoordeling in hoofdlijnen van de overeenkomst over 

te dragen aan het DB. Hiermee wordt ingestemd. 

f. Stand van zaken meldkamer Ter informatie 

De heer Schat licht de stand van zaken toe. Op 20 februari heeft de Minister van V&J een brief gestuurd aan de 

Tweede Kamer waarin hij in gaat op de totstandkoming van de landelijke meldkamerorganisatie met maximaal 10 

locaties. Naar aanleiding van deze ontwikkeling zal in de Veiligheidsdirectie gekeken worden naar nut en 

noodzaak van de techniek binnen de meldkamer. Mevrouw van Wingerden vraagt of bedoeld wordt dat gezien de 

ontwikkeling geen nieuwe investeringen worden gedaan tenzij absoluut noodzakelijk. De voorzitter stelt dat zij dit 

een ongewenste ontwikkeling zou vinden. Zij wijst daarbij op de ervaringen met betrekking tot de invoering van 

C2000. Zij stelt dat geen uitstel van investeringen mag plaatsvinden waardoor de bedrijfszekerheid in het geding 

zou kunnen komen. De heer Miltenburg geeft aan dat dit zeker niet de bedoeling is. De overige leden van het DB 

delen het standpunt van de voorzitter. 

6. Concept-agenda AB 21 maart 2012 Ter besluitvorming 

De agenda wordt aangepast aan de hand van de bovenstaande bespreking. De heer Joosten wijst er op dat de 

rapportage over opkomsttijden nog niet gereed is. Dit agendapunt zal voor de volgende vergadercyclus worden 

geagendeerd. 

7. Rondvraag en sluiting 

Mevrouw Tuijnman complimenteert de heer Joosten over de wijze waarop invulling is gegeven aan de 

informatiebijeenkomsten over de regionalisering van de brandweer. 

De heer van der Knaap vraagt bij de heer Schat aandacht voor het toezicht op kinderdagverblijven. Hij verzoekt 
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om nadere informatie aan gemeenten en de achterstand voor 1 april af te werken.. De heer Schat antwoordt dat 

hierover zorgvuldige wijze is gecommuniceerd in de richting van gemeenten en dat reeds is toegezegd dat de 

achterstand voor 1 april zal zijn weggewerkt. 

De voorzitter bevestigt dit en spreekt haar dank uit over de wijze waarop VGGM de gemeente Arnhem heeft 

geadviseerd over de totstandkoming van een convenant met kinderdagverblijven. Zij beveelt deze werkwijze bij 

andere gemeenten aan. 

De voorzitter sluit de vergadering. 

Datum volgende bijeenkomst: 28 maart 2012 

5 



Veiligheids-en Cezondheidsregio ' ( , e l d e r l a n d _ M i d d e r , 

Concept-besluitenlijst BB Veiligheids- en Gezondheidsregio Gelderland-
Midden d.d. 29 februari 2012 

A. Het DB neemt het advies van de Financiële Commissie d.d. 13 februari 2012 over 

B. Het DB stemt in met het verslag van het voortgangsgesprek V&J d.d. 19 oktober 2011 

C. Het DB besluit t.a.v. de afvaardiging voor de bestuursadviescommissies onder het 
Veiligheidsberaad de heer Zomerdijk af te vaardigen voor de bestuursadviescommissie 
informatievoorziening en mevrouw Tuijnman af te vaardigen voor de bestuursadviescommissie 
GHOR. Voor de bestuursadviescommissie wordt iemand afgevaardigd. Besloten wordt het verloop 
van deze commissie via de vergaderstukken te monitoren 

D. Het DB stemt in met de "aanwijzing bedrijfsbrandweer" t.a.v. North Sea Group Storage B.V. 

E. Het DB stemt in met het "organisatieplan op hoofdlijnen" (regionalisering brandweer) 

F. Het DB stemt in met de "bouwstenen financieel beleid" (regionalisering brandweer) 

G. Het DB stemt in, met inachtneming van redactionele wijzigingen, met het voorstel "Standstill" 
(regionalisering brandweer) 

H. Het DB stemt in met het evaluatierapport oefening Viking en neemt de daarin genoemde 
conclusies en aanbevelingen over. 

I. Het DB stemt in met het voorstel "crisiscommunicatie" 



MEMO 

Datum 

Aan 

Van 

Betreft 

16 februari 2012 

Dagelijks Bestuur 

Directie 

Lijst ingekomen stukken 

Veiligheids- en Cezondheidsregio 

4 J 
Jk Mm 

^ Gelderland-Midden 

In deze notitie wordt een overzicht gegeven van (een selectie van) ingekomen stukken gericht aan het 
bestuur. Tevens wordt een voorstel gedaan voor de verdere afhandeling van deze stukken. De stukken zijn 
desgewenst op te vragen bij de directiesecretaris van VGGM. 

Ingekomen: 

a. Brief van : Waterschap Rivierenland 
Datum 17 januari 2012 
Onderwerp Jaarplan calamiteitenzorg 2012 
Korte Inhoud : In het plan staan de activiteiten vermeld op het gebied van de calamiteitenzorg 
Voorstel : Voor kennisgeving aannemen. 

b. Brief van : Veiligheidsregio Noord en Oost Gelderland 
Datum : 23 januari 2012 
Onderwerp : Totstandkoming RUD's 
Korte Inhoud : Namens de drie Gelderse veiligheidsregio's is een brief verzonden aan de Provincie 

over de samenwerking met de veiligheidsregio's. Concreet wordt verzocht om overleg 
met de kwartiermakers RUD's bij het opstellen van bedrijfsplannen/inrichtingsplannen. 

Voorstel : Voor kennisgeving aannemen. 

c. Brief van Veiligheidsberaad 
Datum : 25 januari 2012 
Onderwerp Invoering Standaardisatie Incidenttypering 
Korte Inhoud : Eerder is door het Veiligheidsberaad besloten tot landelijke invoering van standaard 

meldingsclassificaties voor de meldkamer. Afgesproken is de landelijke standaard 
vóór 1 juli 2012 ingevoerd te hebben. Een gedetailleerde planning is toegevoegd. In 
de brief wordt gevraagd de landelijke set van incidenttyperingen en de bijbehorende 
werkwijze over te nemen en zorg te dragen voor operationalisering binnen de gestelde 
termijn. 

Voorstel De directie draagt zorg voor uitvoering van dit verzoek. 

d. Brief van 
Datum 
Onderwerp 

Waterschap Rijn en IJssel 
27 januari 2012 
Aanpak hoog water 

Postbus 5364 6802 EJ Arnhem www.vggm.nl 



VeiligneMs- en Ce.onaheMsregio^ GeldeTlaTld-Midden 

MEMO 

Korte Inhoud : Naar aanleiding van de beïndiging van het programma Viking wordt gepleit voor een 
vervolgtraject 

Voorstel De directie zal een voorstel doen voor de wijze waarop voldoende aandacht voor de 
voorbereiding op hoog water kan blijven bestaan. 

e. Brief van 
Datum 
Onderwerp 
Korte Inhoud 

Voorstel 

Ministerie van Infrastructuur en Milieu 
6 februari 2012 
Voortgangsrapportage implementatie BAG 
In de rapportage wordt een overzicht gegeven van de stand van zaken m.b.t. de 
implementatie van de Basisregistratie Adressen en Gebouwen in de veiligheidsregio's. 
De regio Gelderland-Midden loopt, evenals veel andere regio's, achter met de 
implementatie. Voorzien wordt om de implementatie in de tweede helft van 2012 af te 
ronden. 
Voor kennisgeving aannemen. 

Postbus 5364 6802 EJ Arnhem www.vggm.nl 
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VERSLAG 

Notulen van 

Verslagnummer 

Gehouden op 

Plaats 

Voorzitter 

Genotuleerd door 
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28 maart 2012 

Commissiekamer 2, Stadhuis Arnhem 

Cees van der Knaap 

Eric van Neerrijnen, directiesecretaris 

Verder aanwezig Afdeling Afwezig Afdeling 

Henk Kok Arnhem Pauline Krikke Arnhem 

Liesbeth Tuijnman Overbetuwe Ype Schat Directeur Publieke 

Petra van Wingerden Zuid Veluwezoom Gezondheid 

Stella Efdé Wageningen Pim Miltenburg Korpschef politie 

Henk Zomerdijk Liemers Gelderland-Midden 

John Lucas Hoofdofficier van 

Paul Joosten Directeur Brandweer Justitie 

Titus Visser Coördinerend functionaris 

gemeenten 

Madeleine Meijer Controller 

Verslag tekst: 

1. Opening en medelingen 

De voorzitter opent de vergadering. Hij deelt op verzoek van de heer Schat mede dat het de bedoeling is om in 

april de nieuwe gezamenlijk ambulancestandplaats in Oosterhout te openen. Hiervoor worden de bestuurders van 

de gemeenten Nijmegen, Overbetuwe en Lingewaard uitgenodigd. 

Mevrouw Tuijnman verzoekt de opening niet eerder te doen dan 16 april. Dit verzoek zal worden overgebracht. 

2. Verslagen en algemene organisatie 

a. Verslag en besluitenlijst vergadering DB d.d. 29 februari 2012 Ter besluitvorming 

De heer Visser merkt op dat hij die vergadering niet aanwezig was. In de besluitenlijst ontbrak de besluitvorming 

over de crisiscommunicatie. Het verslag en de besluitenlijst worden hier op aangepast. Voor het overige wordt het 

verslag en de besluitenlijst vastgesteld. Het vertrouwelijk verslag van het vertrouwelijke vergaderdeel (separaat 

toegezonden) wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Naar aanleiding van het verslag vraagt mevrouw Tuijnman aandacht over de afvaardiging in de 

bestuursadviescommissie GHOR. Zij neigt naar heroverweging van het besluit deel te nemen aan dit overleg 

gezien de beperkte inhoudelijke meerwaarde. 

De heer Joosten wijst op de eerdere besprekingen waarbij de ontstane bestuurlijke drukte is benoemd. Door het 

creëren van extra tussenlagen wordt de afstand tussen de managementberaden en het veiligheidsberaad verder 

vergroot. 

Mevrouw van Wingerden wijst op de discussie hierover bij het ontstaan van het veiligheidsberaad. 

De voorzitter stelt voor om voor de bestuursadviescommissie GHOR dezelfde werkwijze toe te passen als 

afgesproken voor de bestuursadviescommissie brandweer, waarbij het DB het werk van de commissies via de 

vergaderstukken monitort. 

Mevrouw Tuijnman steunt deze gedachte maar zal nog minimaal één vergadering deelnemen. 
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De voorzitter concludeert dat bij beëindiging van deelname aan de vergadering de voorgesteld werkwijze zal 

worden gevolgd. 

b. Lijst ingekomen stukken Ter besluitvorming 

Er wordt ingestemd met de voorgestelde wijze van afhandeling. 

c. Commissaris van de Koningin Ter informatie 

De voorzitter concludeert dat het bezoek in hoge mate operationeel van aard is en dat het niet de bedoeling is dat 

het gehele DB deelneemt aan dit bezoek. De Commissaris zal worden ontvangen door de voorzitter. 

3. Financiën 

a. Advies Financiële Commissie d.d. 12 maart 2012 Ter bespreking 

De heer Zomerdijk geeft een toelichting bij het advies van de Financiële Commissie. 

Concept Jaarrekening 2011 

Beslispunten: Bestemming resultaat 
De Financiële Commissie adviseert in te stemmen met het voorstel tot bestemming van het resultaat. 
- € 51.000 reserveren voor dekking inrichtingskosten regionalisering 
- € 100.000 reserveren incidenteel extra salariskosten uit de nieuwe CAO voor de gemeentelijke sector. 

Als het incidentele CAO-effect uitblijft, kan het geld alsnog voor regionalisering worden ingezet. 

Resultaat 
Positief resultaat. 
De belangrijkste oorzaken zijn: 

1. onderbesteding loonkosten door uitblijven CAO stijging in 2011 
2. geen premieverhoging ABP in 2011 
3. vacatureruimte 

Het resultaat sluit voor een groot deel aan op de prognose in de Halfjaarrapportage 2011. 

Balansposten 

De Financiële Commissie heeft kennis genomen van op de balans opgenomen 'nog te besteden gelden' en 'nog te 
betalen kosten'. 
De Financiële Commissie bekrachtigd de beleidslijn: 
=> incidentele onderuitputting BDUR inzetten voor de inrichtingskosten regionalisering 
=> incidenteel beschikbaar gestelde middelen van zorgverzekeraars aanwenden voor efficiencyverhoging 
ambulancedienst 
=> niet bestede flo-middelen voor Arnhemse brandweerlieden aanwenden voor de nieuwbouw van de kazerne in 
Arnhem Noord 
Arnhem bouwt voor haar eigen brandweer een kazerne. De gemeente is opdrachtgever en VGGM zal de kazerne 
vanaf 2015 huren. Alle kosten worden binnen de dienstverleningsovereenkomst met de gemeente Arnhem gedekt. 
Het bouwrisico ligt bij de opdrachtgever. 
Deze constructie tussen gemeente en VGGM kan ook bij bouwplannen elders in de regio worden gehanteerd. 
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Claim KPN 
In de risicoparagraaf is de claim bij KPN opgenomen. Als deze claim in 2012 wordt afgewikkeld dan komt er in 
2012 een in beginsel vrij te besteden bedrag beschikbaar. 
De Financiële Commissie adviseert dit bedrag in te zetten voor: 
=> afronding van het traject ICT in eigen beheer 
=> dekking van de ICT-kosten regionalisering brandweer 
=> ICT-prioriteiten in het GGD-taakveld. 

Accountantscontrole 
De accountant heeft een positieve accountantsverklaring afgegeven welke zal worden toegevoegd aan de 
jaarrekening die ter zienswijze wordt aangeboden aan de gemeenten. 

Concept Begroting 2013 

De concept begroting 2013 is conform de kaderbrief opgesteld. 
Er zijn geen beleidsintensiveringen opgenomen. De toename van de inwonerbijdrage vloeit voort uit: 
=> loon- en prijscompensatie 
=> herschikking van middelen voor het digitaal dossier JGZ 
=> effectuering van de in 2009 besloten verhoging van de vereveningsbijdrage voor de concentratie van AOV-
capaciteit (10 cent per inwoner). 

De Financiële Commissie hecht er aan te benadrukken dat de vereveningsbijdrage wordt aangewend voor het 
verevenen van de kosten dat een aantal gemeenten maakt uit de financiële bijdrage van alle gemeenten. Het zijn 
geen kosten die VGGM maakt en dus is er ook geen sprake van een extra bijdrage aan VGGM. 

De Financiële Commissie vraagt aandacht voor de effecten op de begroting van VGGM uit mogelijk extra 
kortingen op het Gemeentefonds. Het zou kunnen zijn dat aanvullende bezuinigingen van het Rijk al van invloed 
zijn op de begroting 2013. 

btw effecten wijzing Wet Veiligheidsregio's 
Het Ministerie van Financiën heeft een aantal door de veiligheidsregio's aangegeven knelpunten opgelost. Helaas 
nog niet alles. 
Het knelpunt van btw kosten bij het niet overdragen van onroerend goed staat nog open. De meeste regio's willen 
de kazernes niet in eigendom verkrijgen. 
Het ambtelijk overleg is volop gaande. Het streven is voor 15 april 2012 duidelijkheid uit Den Haag te verkrijgen. 

Op het moment dat de gewijzigde Wet Veiligheidsregio's in werking treedt (naar verwachting 1 juli 2012) kan de 
btw op brandweerkosten niet meer worden gecompenseerd. Dat is een kostenpost voor gemeenten. Daar staat 
tegenover dat VGGM een hogere doeluitkering krijgt. 
De controllers van de gemeenten hebben een procedurevoorstel gedaan voor compensatie van de hogere 
brandweerkosten. De Financiële Commissie adviseert dit voorstel over te nemen. 

De voorzitter dankt de heer Zomerdijk voor zijn bijdrage. 

Mevrouw Efdé wijst er op dat in het advies per abuis wordt gesproken over de jaarrekening 2012 in plaats van 

2011. Deze omissie wordt hersteld. 
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b. Concept jaarverslag 2011 Ter besluitvorming 

De heer Kok vraagt of het regel is ontstane overschotten terug te geven aan de gemeenten (terug, tenzij..). De 

heer Zomerdijk antwoordt bevestigend. In het verleden is dat ook daadwerkelijk gebeurd. 

De heer Joosten wijst op de regionalisering van de brandweer waar in andere regio's gemiddeld € 7 miljoen aan is 

uitgegeven. In onze regio is voor het project vooralsnog een bedrag van € 1 miljoen geraamd. Indien niet wordt 

gereserveerd voor de inrichting van de organisatie, zal het in een later stadium noodzakelijk zijn om gemeenten te 

vragen om een aanvullende bijdrage. 

De voorzitter constateert dat er geen aanvullende vragen zijn en dat het DB kan instemmen met het voorliggend 

concept-jaarverslag. 

c. Ontwerp begroting 2013 Ter besluitvorming 

De voorzitter acht het verstandig bij de aanbieding van de ontwerpbegroting aan de gemeenten in de oplegbrief 

een voorbehoud te maken in verband met de extra bezuinigingen van het kabinet. Hij wijst op extra bezuinigingen 

in de gemeente Ede en stelt dat VGGM daar ook niet aan zal ontkomen. De heer Zomerdijk ondersteunt het 

voorstel van de voorzitter. Mevrouw van Wingerden vraagt in de oplegbrief de onzekerheden duidelijk te 

benoemen. 

De heer Kok steunt het voorstel en wijst op bezuinigingen in Arnhem tussen de 10 en 12 miljoen euro. Hij acht het 

voorstelbaar dat zijn gemeenten in reactie op de ontwerpbegroting zal pleiten voor de nullijn voor wat betreft de 

prijscompensatie. Hij wijst vervolgens op eerdere besluitvorming over financiering van het Digitaal Dossier JGZ. 

Als gevolg van de gewijzigde werkwijze (op basis van inwoneraantallen i.p.v. kindaantallen) ontstaan er voor- en 

nadeelgemeenten. Mevrouw Meijer geeft aan dat ambtelijk reeds gewerkt wordt aan een voorstel voor dit 

Mevrouw van Wingerden wijst op de krappe reactietermijn voor gemeenteraden. 

De voorzitter constateert dat er geen aanvullende vragen zijn en dat het DB kan instemmen met de voorliggende 

ontwerpbegroting. 

4. Brandweer 

De heer Joosten geeft een toelichting bij de notitie. Per 2011 is het verplicht om op regionaal niveau de 

realiseerde opkomstijden te registratie. Hiervoor zijn de landelijke normen leidend. In overgangsjaar 2011 is de 

vaststelling van dit overzicht nog ter besluitvorming toegezonden aan de verschillende colleges van burgemeester 

en wethouders. Voor 2012 is dat geen optie meer. Het plaatje geeft een enigszins verkeerd beeld, als gevolg van 

de voorgeschreven wijze van registratie. Hij wijst vervolgens op de landelijke discussie over de gestelde normen 

voor opkomsttijden. Landelijk is de brandweer in circa 50% van de gevallen binnen de geldende normtijd 

aanwezig. Gepleit wordt voor aanpassing van de normen aan de feitelijk situatie. Deze situatie is, behoudens 

enkele uitzonderingen, goed. De brandweer is over het algemeen, zeker in vergelijking met andere hulpdiensten, 

probleem. 

a. Opkomsttijden Ter bespreking 
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erg snel ter plaatse. De heer Joosten kondigt aan dat in april de Inspectie OOV een landelijk onderzoek afrond 

over de opkomstijden. Naar aanleiding van dit onderzoek zullen de nodige vragen worden gesteld. Hij acht het 

verstandig de leden van het AB daarom op voorhand al te informeren over de regionale situatie en niet te wachten 

op de reguliere vergadering in juni. Verder wordt voorgesteld na de landelijke discussie over de lOOV-rapportage 

te bezien of regionale aanpassing van de normen wenselijk is. 

Mevrouw Tuijnman mist de relativerende opmerkingen van de heer Joosten in de notitie. Zij verzoekt de notitie 

hier op aan te passen. Mevrouw van Wingerden geeft in overweging de opkomsttijden van andere hulpdiensten er 

bij te vermelden. 

Mevrouw Efdé vraagt aandacht voor het eventueel actief benaderen van de pers. De voorzitter steunt dit voorstel. 

De heer Joosten wijst er op dat we pas kunnen reageren op het lOOV-rapport als de inhoud daarvan bekend is. 

De heer Zomerdijk wijst er op dat in zijn gemeenten de gerealiseerde opkomsttijden staan vermeld in de 

jaarrekening, die medio april in de openbaarheid komt. 

Op voorstel van de voorzitter wordt besloten de heer Joosten te mandateren voor het voeren van een persgesprek 

hierover namens het DB. Voor het overige wordt ingestemd met het voorstel als beschreven in de notitie. 

Regionalisering brandweer: 

b. Voortgang BGO Ter informatie 

De heer Joosten blikt terug op het verloop van de vergadering met het BGO. Hij wijst op de brief die naar 

aanleiding hiervan is ontvangen. Hij wijst op de eerdere bespreking in het DB over de bestuurlijke 

vertegenwoordiging in het BGO door de directie van VGGM. Vervolgens geeft hij aan dat voor wat betreft de 

arbeidsrechtelijke aangelegenheden van het regionaliseringproces een eerste inventarisatie is afgerond. Hierbij 

lijken vooralsnog geen grote obstakels aanwezig om de onderhandelingen goed af te kunnen ronden. Hij stelt dat 

het jammer zou zijn dat de opstelling van de bonden over de bestuurlijke vertegenwoordiging de onderhandeling 

over arbeidsrechtelijke aangelegenheden negatief beïnvloedt. Daarom stelt hij voor, na overleg met mevrouw 

Krikke, toch in te stemmen met de variant waarbij vastgelegd wordt dat in geval van een geschil bij de extra te 

beleggen vergadering een bestuurder uit het DB aan sluit. 

Mevrouw Tuijnman is het niet eens met punt vier uit de brief van de bonden en zij verzoekt de directie dit punt 

tijdens de besprekingen recht te zetten. Mevrouw van Wingerden steunt dit verzoek en vraagt of er een 

antwoordbrief zal worden gestuurd. De heer Joosten antwoordt dat de reactie mondeling zal worden gegeven. 

De heer van der Knaap is bereid om namens het DB aan te schuiven bij het BGO in geval van een geschil. 

c. Doorkijk nulmeting financiën Mondeling / Ter informatie 

De heer Joosten geeft een toelichting. Doel van de nulmeting is niet om het gewenste niveau te bepalen. Het gaat 

om de financiële onderbouwing van de huidige staat van de korpsen. 

Mevrouw van Wingerden prijst de grote deskundigheid en de heldere taal. Zij vraagt naar de betekenis van een 

oranje vlakje. Gaan we dit regelen als de regionalisering gerealiseerd is? 
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De heer Joosten geeft aan dat na de nulmeting alle kwalitatieve aandachtspunten die financieel van belang zijn 

onder de loep worden genomen. Vervolgens zullen er scenario's worden voorgelegd die worden teruggerekend 

zodat per gemeente de formatieve en financiële consequenties van de keuze voor een bepaald scenario helder 

zijn. Dit is een ingewikkelde berekening. 

Mevrouw van Wingerden vraagt of daarbij tevens rekening wordt gehouden met de grote verschillen in 

systematiek tussen gemeenten. Welke kosten toegerekend worden aan de brandweer verschilt. Deze verschillen 

moeten verklaard kunnen worden. 

De heer Joosten antwoordt dat dit niet het geval is. Er wordt gerekend aan de hand van de door het bestuur 

vastgestelde uitgangspunten voor financieel beleid. Hij gaat vervolgens in op enkele voorbeelden: lokale 

preventiecapaciteit en het oefenbudget. Hij zal samen met de lokaal commandanten een advieslijn aanreiken, 

waarbij niet onder het wettelijk minimum wordt gegaan. 

Mevrouw Tuijnman wijst op besprekingen in de regio Gelderland-Zuid. In deze regio nemen de kosten voor de 

brandweer toe. Zij is bezorgd dat dit in onze regio ook gaat gebeuren en vraagt naar verwachte perspectieven. De 

heer Joosten is bekend met de cijfers uit de regio Gelderland-Zuid en acht de verwachte stijging aan de hoge kant. 

In onze regio verwacht hij dat er voordeel en nadeel gemeenten zullen zijn. De voorzitter wijst er op dat er ook een 

beeld kan ontstaan dat jarenlang teveel is betaald voor de brandweer. 

De heer Joosten schets de geplande behandelwijze. De resultaten van de financiële nulmeting en de 

kwaliteitsnulmeting worden gecombineerd in een voorstel dat zal worden besproken tijdens de bestuurlijke 

themadag op 23 mei 2012. De stukken voor dit overleg zullen vooraf vertrouwelijk worden toegestuurd. Op basis 

van de bespreking op 23 mei zal een voorstel ter besluitvorming worden aangeboden in de vergadercyclus van 

juni 2012. Op basis van deze besluitvorming kan vervolgens het proces worden opgestart om de kaderbrief voor 

de begroting 2014 op te stellen. Deze kaderbrief wordt ter besluitvorming geagendeerd in de vergadercyclus van 

december 2012. 

Mevrouw van Wingerden vraagt of er voor de themadag nog een vergadering van het DB staat gepland. Dit is niet 

het geval. Zij acht een zorgvuldige voorbereiding van belang en stelt voor een extra vergadering te beleggen met 

het oog op de voorbereiding van de discussie over de regionalisering van de brandweer. 

De heer Joosten wijst er op dat het dan, gezien de ingewikkeldheid en de korte tijd tot de themadag, niet mogelijk 

de vergaderstukken ruim van tevoren toe te sturen. De voorzitter vraagt de directie een extra vergadering te 

beleggen kort voor de themadag en de stukken ongeveer een week van tevoren toe te zenden. 

5. Risicobeheersing en rampenbestrijding 

a. Samenwerking Nederland-Duitsland Ter besluitvorming 

Zonder inhoudelijke beraadslaging wordt ingestemd met het voorstel. 

6. Rondvraag en sluiting 

Er zijn geen punten voor de rondvraag. De voorzitter sluit de vergadering. 

Datum volgende bijeenkomst: 14 mei 2012 (extra vergadering i.v.m. voorbespreking themadag 23 mei) 
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Concept-besluitenlijst DB Veiligheids- en Gezondheidsregio Gelderland-
Midden d.d. 28 maart 2012 

A. Het DB neemt het advies van de Financiële Commissie d.d. 12 maart 2012 over 

B. Het DB stemt in met de concept-jaarrekening 2011 en de daarin vermelde beslispunten. De 
concept-jaarrekening wordt inclusief accountantsverklaring ter zienswijze aangeboden aan de 
gemeentebesturen. 

C. Het DB stemt in met de ontwerpbegroting 2013. De ontwerpbegroting wordt ter zienswijze 
aangeboden aan de gemeentebesturen. 

D. Het DB stemt in met voorstel over het convenant "samenwerking Nederland-Duitsland" 
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MEMO 

Datum 14 maart 2012 

Aan Dagelijks Bestuur 

Van Directie 

Betreft Lijst ingekomen stukken 

In deze notitie wordt een overzicht gegeven van (een selectie van) ingekomen stukken gericht aan het 
bestuur. Tevens wordt een voorstel gedaan voor de verdere afhandeling van deze stukken. De stukken zijn 
desgewenst op te vragen bij de directiesecretaris van VGGM. 

Ingekomen: 

a. Brief van : Ministerie van BZK 
Datum : 6 februari 2012 
Onderwerp : Betrokkenheid in de voorbereiding en aansluiting op de BPR 
Korte Inhoud : In de brief wordt ingegaan op de inhoud van het programma "modernisering GBA". 

Afnemers van de GBA moeten de nodige voorbereidingen treffen om binnen de eigen 
organisatie klaar te zijn voor aansluiting op de BPR. Aansluiting is mogelijk in de 
periode juni 2013 - juni 2016. 

Voorstel : Voor kennisgeving aannemen. 

b. Brief van Ministerie van V&J / NCTV 
Datum : 17 februari 2012 
Onderwerp : Binnenlandse inzet USAR 
Korte Inhoud : De brief gaat in op de binnenlandse inzet van het USAR.NL in het kader van de 

bovenregionale bijstandverlening. USAR.NL is een hoog gespecialiseerd team dat 
ingezet kan worden voor het zoeken, vinden en redden van slachtoffers van 
bedelvingen, instortingen en dergelijke. 

Voorstel : De directie draagt zorg voor aanpassing van de procedures. 

c. Brief van : Ministerie van V&J / DG Politie 
Datum : 27 februari 2012 
Onderwerp Aanbieding vastgesteld Informatiebeveiligingsbeleid C2000 
Korte Inhoud : Ter kennisgeving wordt het vastgestelde Informatiebeveiligingsbeleid aangeboden. 
Voorstel : Voor kennisgeving aannemen. 
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